
Volby do SKAS MFF UK 
na rok 2013/2014 

 

Cíle: 
 informovanost studentů 
stejně tak, jak v minulých letech, i další rok bych se chtěla starat o to, 
aby studenti na nástěnkách SKASu a ve SKASkách našli vždy aktuální 
informace 
 

 zlepšení ankety 
budu usilovat o to, abychom měli jednotnou studentskou anketu a aby 
dávala relevantní výsledky, které by byly dále zohledňovány 
 

 zápisy předmětů v SISu 
budu usilovat o to, aby si studenti mohli sami vybrat, kterou paralelku 
chtějí u daného předmětu navštěvovat a následně si ji bez problému 
zapsat v SISu 
 
 

 

Tereza Bártlová 
  

 
studentka 1. ročníku doktorského  
                      studia 

 

program Obecné otázky matematiky 
                 a informatiky 
  

současná předsedkyně SKASu 
    a stále vaše nástěnkářka : ) 


